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ZITTINGSVERSLAG GEMEENTERAAD 

OPENBARE ZITTING VAN 29 APRIL 2024 

 

AANWEZIG: Jan Thijs, algemeen directeur 

Steven Coppens, voorzitter 

Tim Vandenput, burgemeester 

Joris Pijpen, Eva De Bleeker, Pieter Muyldermans, Joy Sergeys en 

Annelies Vanderlinden, schepenen 

Patrick Demaerschalk, Alain Borreman, Luc Meganck, Julie Bollue,  

Jo Portois, Julie Delwick, Caroline Lagrange, Véronique Desmet, 

Timothy Rowies, Kenny Verbeeck, Marijke Belsack,  

Youri Vandervaeren, Maarten Bresseleers en Indie Vandenbrouck, 

raadsleden 
 

 

* * * 

 

De voorzitter opent de openbare zitting 

 

* * * 

 

O.P.1 Interne zaken. Secretariaat. Gemeenteraad. Notulen en zittingsverslag 

openbare zitting 25 maart 2024. Goedkeuring. 

 

Stevens Coppens licht toe: "Indien hier geen vragen rond zijn, vraag ik goedkeuring voor 

de notulen en het zittingsverslag van de GR OZ van 25 maart 2024." 

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: "Klopt het dat er morgen om 18:30 uur 

een vergadering is met Woontrots?" 

 

Joris Pijpen antwoordt: "Ja dat klopt. De bewoners zijn via een brief door Woontrots op 

de hoogte gebracht." 

 

Patrick Demaerschalk vult aan: "OK, want ik hoor dat er een aantal bewoners op 

Dumberg geen brief hebben ontvangen. Ik ben daarover gebeld vandaag." 

 

Joris Pijpen antwoordt: "Ze hebben me nochtans gezegd dat ze elke bewoner een brief 

gingen sturen. Ik heb daar natuurlijk geen zicht op. We moeten hen dit morgen melden." 

 

 

* * * 

 

O.P.2 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Grondafstand. Bijstelling 

voorwaarden 2022 188. Correctie grondafstand. 

 

Steven Coppens licht toe: "De aanvraag heeft betrekking op een terrein, gelegen  

Keizerstraat 1. Bij opmaak van het plan van grondafstand werd een opmetingsfout 

gemaakt door de landmeter waardoor een stukje terrein van de linker buur (B 185X) 

mee geruild zou worden. Het terrein werd opnieuw opgemeten en de buur werd hierbij 

betrokken. 

Voorliggende beslissing heeft tot doel om het correcte tracé van de weg vast te stellen." 

 

 

* * * 
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O.P.3 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Gedeeltelijke vaststelling rooilijn J. 

Kumpsstraat (2024 039). 

 

Steven Coppens licht toe: "De aanvraag omvat de volgende werken: 

● Aanleg van een fietspad; 

● De heraanleg van de rijbaan en voetpad; 

● Waar onvoldoende plaats is om een apart fietspad te voorzien, wordt een 

fietssuggestiestrook aangebracht op de rijbaan; 

● Voor de aanleg van deze infrastructuur zullen 4 bomen worden gerooid. Deze 

zullen worden gecompenseerd.  

Zijn daar vragen rond? Indien geen vragen, graag uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.4 Afdeling Ruimte. Patrimonium. Aanpassing contract 3Wplus voor het 

onderhoud van gemeentelijke serres op Kelleveld. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "3Wplus heeft verzocht om een verhoging van hun toelage, 

aangezien deze sinds 2021 onveranderd is gebleven. Tegelijkertijd uiten huurders van de 

druivenserres op Kelleveld hun ontevredenheid over de huidige samenwerking met 

3Wplus. 

Om aan deze bezorgdheden tegemoet te komen, wordt een herziening van de werkwijze 

voorgesteld, waarbij 3Wplus een aangepast takenpakket krijgt en geen recht meer heeft 

op huurinkomsten. De huurinkomsten van de huurders zullen worden beheerd door de 

feitelijke vereniging. Zijn daar vragen rond? Graag uw goedkeuring." 

 

Julie Delwick stelt de volgende vraag: "Krijgt de gemeente subsidies?  

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "Ik heb die vraag gesteld. We hebben sowieso subsidies 

gekregen maar dat was specifiek voor de restauratie van de serres. Ik heb nagevraagd of 

wij nu nog iets krijgen maar naar mijn weten krijgen wij nu geen subsidies meer. Maar ik 

heb nog geen definitief antwoord gekregen van de diensten.” 

 

Julie Delwick vult aan: "Ja want als er nog subsidies zijn, komen die toe aan de feitelijke 

vereniging." 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: "Inderdaad, maar we gaan eerst afwachten of er zijn."  

 

 

* * * 

 

O.P.5 Afdeling ruimte. Technische dienst. Aankoop elektrische materiaal. 

Toetreding raamovereenkomst Creat. Goedkeuring. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "Wij kunnen gebruik maken van deze raamovereenkomst 

waardoor we zijn vrijgesteld van de verplichting om zelf een plaatsingsprocedure te 

organiseren, wat een besparing aan tijd en geld betekent. Aankoopcentrale CREAT 

beschikt bovendien over een grotere technische expertise voor het voeren van dergelijke 

plaatsingsprocedure. De schaalgrootte van aankoopcentrale CREAT, onderdeel van TMVS, 

laat toe om meer gunstige voorwaarden te bekomen dan mogelijk is op het niveau van 

ons bestuur. Onze behoeftes stemmen voldoende overeen met de bepalingen in het 

bestek. Het gebruik van deze raamovereenkomst houdt geen exclusiviteit in. 

Tenzij bijkomende vragen, graag uw goedkeuring voor toetreding." 
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Er werd een schriftelijke vraag ontvangen van raadslid Kenny Verbeeck:  

"Welke producten kopen we ondertussen aan via aankoopcentrales? Hoe selecteren we 

zelf de aankoopcentrales? Hebben we een zicht op het totale budget besteed in 2023 via 

aankoopcentrales? Dit zowel voor de gemeente als voor het OCMW? 

Een woordje toelichting algemeen op de gemeenteraad zou welkom zijn, de cijfers 

kunnen later per mail worden toegevoegd.”  

 

Tim Vandenput antwoordt: "Zoals u aangeeft, kunnen we de cijfers later behandelen, 

aangezien de betreffende afdelingen er momenteel mee bezig zijn. Zoals de voorzitter al 

heeft uitgelegd, biedt toetreding tot een aankoopcentrale aanzienlijke voordelen, zowel 

wat betreft prijs als aanbestedingsprocedures en vereiste expertise. Binnen het AGB, de 

gemeente en het OCMW maken we onder andere gebruik van de aankoopcentrale CREAT 

voor het aankopen van onder andere beglazing, brandblusmiddelen, keuringen van 

gebouwen, koffieautomaten, liftonderhoud, schoonmaak- en hygiëneproducten, 

poetsmachines, waterautomaten in de verschillende gebouwen, kantoormeubilair bij 

zowel gemeente als OCMW, de leasing van de technische werkkledij voor onze mensen 

werkzaam in de loods. Alle professioneel materiaal dat we niet zelf kunnen kopen en of 

laten wassen, vloermatten, ook een stukje wegmarkeringen. Voor het woonzorgcentrum 

houdt dit ook nog het huren en wassen van linnen in, incontinentiematerialen, eveneens 

kantoorbenodigdheden, medisch materiaal, papier, vloermatten. Wat doen we 

bijvoorbeeld niet via deze aankoopcentrale is het strooizout. CREAT biedt dit ook aan, 

maar strooizout kopen wij aan via Haviland. Dit doen we al jaren en dat werkt zeer goed.   

Ze hanteren ook zeer goede prijzen, dus het is niet zo dat we altijd alles afnemen wat 

wordt aangeboden bij CREAT. Er zijn nog andere voorbeelden die ik kan geven die we 

niet via deze centrale aankopen, vooral wanneer er lokale opties beschikbaar zijn zonder 

dat er een aanbestedingsprocedure nodig is. Denk bijvoorbeeld aan groenten en fruit of 

vlees en brood, die we vaak zelf aanschaffen via een bestelbonprocedure, vooral als we 

weten dat er goede bakkers of slagers in de buurt zijn. In zulke gevallen kiezen we 

ervoor om zelf een aanbestedingsprocedures te doen. Dit zijn de zaken die we eigenlijk 

niet via de inkoopcentrales verkrijgen. Dit zijn ook zaken die jullie zullen terugvinden in 

de lijsten die zullen worden doorgegeven, omdat ze niet lokaal beschikbaar zijn. 

Onderhoud van liften, kantoorbenodigdheden, waterautomaten en grote koffiemachines 

zijn voorbeelden van zaken die niet lokaal verkrijgbaar zijn." 

 

Kenny Verbeeck stelt de volgende vraag: "Is dit telkens via dezelfde aankoopcentrale? 

Meestal zie ik CREAT. Zijn er verschillende aankoopcentrales in gebruik?" 

 

Jan Thijs antwoordt: "Die aankoopcentrale heeft echt een ruim gamma aan producten 

waar we gaan kijken, omdat het effectief de wettelijke procedure is die we moeten 

volgen. Voor CREAT en TMVS bij uitbreiding, is de procedure doorlopen bij Vlaanderen en 

daardoor kunnen wij gebruiken maken van hun gunning, zonder dat wij deze opnieuw 

hoeven te doorlopen. Maar zoals de burgemeester al aangeeft, zijn we ook kritisch en 

gaan we zeker niet altijd alles daar aankopen. We hebben het nu vooral over CREAT, 

maar Poolstok is een andere, welke een heleboel diensten, voornamelijk op het gebied 

van personeelszaken, werving, selectie, coaching, training, enzovoort aanbiedt. We 

werken daarvoor ook met enkele andere partners waaronder Ascento, welke we vaak als 

externen in de jury meenemen. Maar soms gaan we zelf op zoek naar partners die beter 

aansluiten bij onze behoeften. Hierbij wordt ook gekeken naar de financiële aspecten. 

Het is niet altijd voordelig om via een aankoopcentrale te gaan, en als de kosten te hoog 

zijn, zullen we zelf een aanbestedingsprocedure opstarten.  

 

Tim Vandenput vult aan: "Voor zaken waarvoor we niet de kennis hebben en waar een 

goede kwaliteit geboden wordt, gaan we via CREAT. Indien we niet tevreden zijn of als 

we reeds tevreden zijn bij een bestaande leverancier zoals Haviland voor zout, dan 

blijven we daar. Het is niet zoals om het in IT termen te zeggen onze default gateway 

waar we eerst naartoe gaan."  

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: "Welke zijn de looptijden van deze 

overeenkomsten?" 
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Jan Thijs antwoordt: "Als je kijkt naar CREAT kan ik hier van een aantal van de dingen 

die de burgemeester opnoemde, de einddatums meegeven. Dat loopt voor sommige tot 

2024, andere overeenkomsten lopen tot 2025, zelfs tot 2028. Zoals wij dit ook doen, 

wordt er waarschijnlijk in percelen gewerkt. Als een perceel aan het einde van een 

gunningsperiode zit, welke meestal vier jaar loopt, dan gaan ze die terug openen en dan 

gaat daar ook weer mogelijk een verandering zijn. Poolstok heeft heel recent, voor ik 

denk de helft van hun partijen, een nieuwe procedure opgestart. Op het moment dat die 

dan gekozen zijn, krijgen wij een overzicht van de kandidaten, en de bedrijven die 

afgevallen zijn en van de nieuwe die erbij gekomen zijn, met eventueel nieuwe 

condities."   

 

 

* * * 

 

O.P.6 Afdeling Ruimte. Dienst Klimaat. Samenwerkingsovereenkomst met 

Animal Rescue Services - basispakket. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "Animal Rescue Services vzw staat in voor het vangen van 

gewonde en gevonden dieren en verzorgt het transport naar asielen, opvangcentra of 

een dierenarts.Particulieren, politie en brandweer doen regelmatig beroep op hun 

diensten. 

Jammer genoeg kunnen zij dit niet kosteloos blijven doen. Daarom gaan zij nu 

contracten aan met steden/gemeenten of politiezones. Indien hier geen vragen omtrent 

zijn, vraag ik uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.7 Afdeling Ruimte. Dienst Klimaat. Rapportering LEKP 1.0 en 2.0. 

Kennisname. 

 

Steven Coppens licht toe: "Graag uw kennisname van de LEKP 1.0 en 2.0 rapportering. 

Schepen Joy Sergeys geeft graag wat bijkomende toelichting." 

 

Joy Sergeys licht toe: "Gewoon ter verduidelĳking, op het college is opgemerkt dat er 

veel elementen zijn die niet werden opgenomen in het LEKP waar wij wel actief bij 

betrokken zijn, zoals bijvoorbeeld de klimaatalliantie, die hier helemaal niet in wordt 

genoemd. Waarom is dat? Wel, de gegevens worden verzameld uit verschillende 

databases en wat betreft renovatie wordt dit bepaald op basis van het aantal toegekende 

buurtpremies. Tot op heden zijn er echter nog geen premies toegekend sinds de 

oprichting van de klimaatalliantie, dus daarom ontbreken die cijfers nog in het LEKP. Dit 

betekent dat het huidige LEKP geen volledig beeld geeft van wat er al is gebeurd." 

 

Maarten Bresseleers stelt de volgende vraag: " Ik heb gezien dat we al aan 12 

natuurgroenperken, zoals ze dat noemen, zitten. Ik vroeg me eigenlijk gewoon af welke 

dat juist zijn? Gaat dit om de nieuwe aanleg van de sportjeugdsite? “ 

 

Joy Sergeys antwoordt: "Dat omvat ook bijvoorbeeld een andere benadering van het 

beheer van natuurparken. Wellicht hebben jullie ook gezien dat we deelnemen aan 

initiatieven zoals "Bye Bye Gazon" of "Maai Mij Niet". Dit gaat eigenlijk over het 

aanleggen van meer groen in de gemeente, waarbij niet langer kort gemaaid wordt, 

maar het beheer plaatsvindt volgens biodiverse principes die worden aanbevolen door de 

Tuin Rangers. Een voorbeeld hiervan is het weggetje aan het kerkhof, waar momenteel 

zo'n aanpak wordt toegepast.” 

 

Maarten Bresseleers stelt de volgende vraag: "Ik zag dat we ook klimaattafels moeten 

organiseren voor het einde van het jaar. Zit dit in de planning?" 
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Joy Sergeys antwoordt: Dit doen we vanuit de klimaatalliantie en die van Hoeilaart is 

voorzien in de herfst en dit zal gebeuren in samenwerking met Druifkracht."  

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: "Ik zie hier opnieuw geen advies van de 

Milieuraad. Is dat binnen de Milieuraad besproken, want we zitten nu al aan 2.0? Is daar 

een advies over gevraagd want ik zie dit er niet bij? Dat is toch wel een belangrijk plan, 

dit klimaatactieplan.Dat is één.  

Ten tweede als ik de doelstelling zie van het Vlaams Gewest, dan zitten we toch op vele 

vlakken nog altijd zeer fors onder die percentages en mijn vraag is, hoe gaan we tegen 

2030 die inhaalbeweging kunnen doen? Ik geef maar het voorbeeld van de laadpalen, 

want daarin moet men 1,5 laadpaal hebben per 100 inwoners. We hebben er nu, geloof 

ik, een kleine 20. Dit geldt ook voor de voet- en fietspaden. 

Het zijn serieuze inhaalbewegingen welke we gaan moeten doen in de volgende 

legislatuur."  

 

Joy Sergeys antwoordt: "Wat betreft de Milieuadviesraad, dat is een kwestie van timing. 

Zij zijn daarover wel ingelicht geweest, maar ze hebben daar geen advies op kunnen 

geven omdat daar ook geen adviesvraag naar is. Dit is informatief. De cijfers zijn wat ze 

zijn. Zij hebben tips gegeven op werven om meer op in te zetten, maar op het document 

as such kunnen ze eigenlijk geen advies geven.  

Wat betreft het tandje moeten bijsteken, dat klopt inderdaad. We hebben een aantal 

setbacks gehad, zeker qua vergroening. We hebben heel lang ingezet op de vergroening 

van Hutelle en daarin aanplant van verschillende bomen. Helaas is de verkoop met 

Infrabel niet doorgegaan en daar zijn we heel veel kostbare tijd verloren. Dat gezegd 

zijnde, zijn er ook een aantal projecten die in de steigers staan. Dat is de vergroening 

van het gemeenteplein. Dat wordt nu voorgesteld aan de milieuraad in mei. Dat zijn 

dingen die wel nog deze legislatuur gaan afgewerkt worden.  

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: "Op vlak van ontharding van het  

gemeenteplein aan wat denken jullie dan? Hoe gaan jullie dat praktisch realiseren? Wat 

is het project? Wat is de timing?" 

 

Joy Sergeys antwoordt: "Horizon heeft een plan uitgetekend met een aantal principes, 

bijvoorbeeld ‘de trappen’. Want op het gemeenteplein zelf is geen ontharding mogelijk 

vanwege wat eronder ligt. Maar de trappen dat is puur betonsteen, dus het is de 

bedoeling om dat er uit te halen en met groenaanleg te bekleden. De technische dienst 

gaat eerst nog bekijken wat er allemaal onder zit? Kunnen we dat inderdaad zo 

aanpakken? Je hebt ook het pleintje voor Felix Sohie welke een betonvlakte is, maar daar 

kunnen wel bijvoorbeeld binnen een maand al grote bomen worden gezet, naast de 

kleintjes die er nu staan. Dit zijn een aantal principes dat Horizon heeft uitgetekend en 

aangeraakt. Maar nu moet de technische dienst onderzoeken of dit effectief mogelijk is 

qua ondergrond en zo. Ze staan in contact met Streetlife, het bedrijf dat onder andere in 

Leuven in de Mechelsestraat voor de vergroening heeft gezorgd. Er wordt momenteel 

gekeken wat kan en wat niet, gezien de ondergrond van het gemeenteplein." 

 

 

* * * 
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O.P.8 Afdeling Vrije Tijd. Ontwikkelingssamenwerking. Aanpassing GROS-

subsidiereglement ontwikkelingssamenwerking. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "In 2023 werd het budget voor ontwikkelingssamenwerking 

naar 70.000,00 euro gebracht. Daarmee wordt over de legislatuur heen de beoogde 

0,7% gehaald maar daalde het bedrag in verhouding tot voorgaande jaren. 

Het vernieuwde GROS-subsidiereglement uit 2021 dient daarom aangepast te worden 

aangezien dat berekend was op een budget van 85.000,00 euro.  

Binnen de GROS werd het huidige reglement geëvalueerd en gebeurde een 

herberekening voor het toekennen van subsidies aan organisaties en projecten zodat de 

voorziene middelen optimaal ingezet kunnen worden in de komende periode. Graag uw 

goedkeuring." 

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: " Dat reglement treedt in werking vanaf 1 

januari 2024? Wij keuren iets goed dat ingaat vanaf januari?" 

 

Annelies Vanderlinden antwoordt: " Dit is met terugwerkende kracht, omdat men zeer 

laat wist dat die subsidies zouden aangepast worden. Het bedrag van de subsidies, het 

Reglement zijn moeten aangepast worden na bijkomende vraag van het college. Het is 

met terugwerkende kracht in die zin dat we eigenlijk nog geen subsidies hebben 

toegekend, aan geen enkele organisatie. Het was daarom ook de vraag om dit zeker op 

deze raad te krijgen, zodat we het niet nog verder in de tijd zouden uitstellen.” 

 

 

* * * 

 

O.P.9 Afdeling Vrije Tijd. Welzijn. Bewegen op Verwijzing. Engagement lokaal 

bestuur Hoeilaart. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "Beweging op Verwijzing (BOV) heeft als doelstelling 

volwassenen met een verhoogd gezondheidsrisico en inactieve levensstijl, aan te zetten 

tot duurzaam bewegen met gezondheidswinst op fysiek, mentaal en sociaal vlak. 

Specifieke aandacht gaat naar maatschappelijk kwetsbare groepen. 

Als lokaal bestuur nemen we ook onze rol op binnen de stuurgroep BOV en werken mee 

aan het realiseren van onze engagementen. Graag uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.10 Afdeling Vrije Tijd. Welzijn. Samenwerkingsovereenkomst 

jeugdwelzijnswerkers. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "De samenwerkingsovereenkomst is een houvast voor de 

agenda van de werkgroep jongerenbeleid binnen Huis van het Kind en de rode draad 

voor de jaarlijkse evaluatie van de jeugdwelzijnswerkers. Door de overeenkomst 

schriftelijk op te stellen geven we de verwachtingen van het lokaal bestuur weer. Graag 

uw goedkeuring." 

 

 

* * * 

 

O.P.11 Interne zaken. Secretariaat. Kerkfabriek Sint-Clemens. Budget 

2024. Goedkeuring. 

 

Steven Coppens licht toe: "De Kerkfabriek Sint-Clemens heeft tijdens de vergadering van  

13 november 2023 het budget 2024 van de Kerkfabriek goedgekeurd. Het budget 2024 

werd besproken in het overlegcomité van 16 oktober 2023 met het gemeentebestuur. 

Graag uw goedkeuring." 
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Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: "Ik zie dat er een factuur betaald is door 

het gemeentebestuur voor onder andere de scheuren die er nog altijd zijn. Wat is de 

stand van zaken, hoe lang blijft die stelling nog staan? Wat gaat er mee gebeuren?" 

 

Tim Vandenput antwoordt: "Al jarenlang hebben we met de kerkfabriek de overeenkomst 

dat wij het studiebureau betalen voor de scheurmetingen. Zij nemen de kosten voor de 

stelling op zich. Dit wordt telkens kort besproken tijdens elke vergadering, maar 

uiteindelijk valt dit vooral onder hun verantwoordelijkheid, aangezien zij eigenaar zijn 

van het gebouw. Zij dienen het op te volgen. Dat is het enige wat ik hierover weet, maar 

hoelang dit zal duren, dat kan ik niet zeggen." 

 

 

* * * 

 

O.P.12 Secretariaat. Kerkfabriek Sint-Clemens. Advies jaarrekening 

dienstjaar 2023. Goedkeuring. 

 

Steven Coppens licht toe: "De rekeningen van de kerkfabriek worden onderworpen aan 

het advies van de gemeenteraad. Voor de rekening van 2023 verlenen we een positief 

advies." 

 

 

* * * 

 

O.P.13 Interne zaken. Secretariaat. Iverlek. Agenda en vaststelling 

mandaat afgevaardigde en plaatsvervanger voor de algemene vergadering 

tevens jaarvergadering van 26 juni 2024. Goedkeuring. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "In de zitting van 15 april 2024 heeft het CBS Tim Vandenput 

aangeduid als afgevaardigde van de gemeente voor de algemene vergaderingen van de 

opdrachthoudende vereniging Iverlek tot en met het einde van de legislatuur. 

Graag uw bevestiging, alsook goedkeuring van de agenda van de AV van 26 juni 2024."  

 

 

* * * 

 

O.P.14 Interne zaken. Secretariaat. Iverlek. Aanduiding afgevaardigde 

voor de Algemene Vergaderingen tot het einde van de legislatuur. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "Graag uw goedkeuring om de heer Tim Vandenput aan te 

duiden als vertegenwoordiger van de gemeente om deel te nemen aan de Algemene 

Vergadering tevens jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Iverlek op 26 

juni 2024 alsook aan alle Algemene Vergaderingen van de opdrachthoudende 

verenigingen tot en met 

31 december 2024. Als plaatsvervanger wordt mevr. Eva De Bleeker aangeduid." 

 

Annelies Vanderlinden stelt de volgende vraag: "Kunnen wij dit wel tot december 2024 

als het nieuwe bestuur wordt aangesteld begin december 2024?" 

 

Jan Thijs antwoordt: "Absoluut te controleren, maar als we de rest van wat het decreet 

lokaal bestuur zegt over mandatarissen bekijken, zien we dat wanneer het einde van de 

legislatuur komt, zij in functie blijven tot een opvolger is aangeduid. Dus ik vermoed dat 

dit in dit geval ook het geval zal zijn. De installatievergadering van de nieuwe 

gemeenteraad zal plaatsvinden in de week van 2 tot en met 6 december 2024. Een  

gemeenteraad oproepen in december na de installatievergadering zal echter een 

uitdaging zijn, omdat dit betekent dat we de dag na de installatievergadering de oproep 

moeten uitbrengen. Dan hebben we nog de termijn van 14 dagen die we moeten 

respecteren voordat de gemeenteraad voltallig kan samenkomen, wat ons heel dicht bij 

de vakantieperiode brengt.  
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Ik vermoed daarom dat de eerste reguliere gemeenteraad pas in januari 2025 zal 

plaatsvinden. Natuurlijk kan er vraag zijn van de op dat moment geïnstalleerde 

raadsleden om eerder bijeen te komen. Dat is altijd mogelijk, maar het lijkt logisch om 

dit tot het einde van het jaar te laten lopen. Mocht er toch behoefte zijn aan een snellere 

gemeenteraad, dan kan dat altijd worden aangepast."  

 

 

* * * 

 

O.P.15 Financiën. Rapportering debiteurenbeheer. Kennisname. 

 

Steven Coppens licht toe: "De raad neemt kennis van de rapportering debiteurenbeheer 

voor het eerste kwartaal van 2024." 

 

 

* * * 

 

O.P.16 Financiën. Evolutie van de budgetten. Kennisname. 

 

Steven Coppens licht toe: "De raad neemt kennis van de evolutie van de budgetten voor 

het eerste kwartaal van 2024." 

 

 

* * * 

 

Vragen en antwoorden 

 

 

* * * 

 

De voorzitter sluit de openbare zitting. 

 

* * * 

 

Namens de Raad, 

get. Jan Thijs 

Algemeen directeur 

get. Steven Coppens 

Voorzitter 

Voor eensluidend afschrift 

 

 

Jan Thijs 

Algemeen directeur 

Steven Coppens 

Voorzitter gemeenteraad 
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